

20.01.2022.

الدوحة في ٢٠/١/٢٠٢٢م

Mr. Nasser Abdullah Al Abd Al Ghani  
Director, Market Operations & Control Dept.,  
Qatar Stock Exchange  
Doha, Qatar

السيد/ ناصر عبد الله العبد الغني، المحترم  
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة  
بورصة قطر  
الدوحة، قطر

Dear Sir,

تحية طيبة، وبعد،،،

Sub.: Press Release الموضوع: بيان صحفي

Please find attached hereto a press release from Mannai Corporation QPSC. أرفق لسيادتكم طيه بياناً صحفياً من مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق.

Best regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،



Santhosh Krishnamoorthy سانتوش كريشناموورثي  
Acting Chief Financial Officer المدير المالي بالإنابة

Encl.: As above  
cc.: Qatar Financial Markets Authority

- مرفقات: كما هو أعلاه
- صورة: هيئة قطر للأسواق المالية



NB | RENAISSANCE

**PRESS RELEASE**

20 January 2022

**Mannai Corporation QPSC enters into exclusive negotiations with a group of investors led by Bain Capital Private Equity to dispose of Inetum S.A.**

The Board of Directors of Mannai Corporation QPSC approved, at a meeting held on 18 January 2022, entering into exclusive negotiations with a group of investors, which is led by Bain Capital Private Equity and includes NB Renaissance, to dispose of its entire shareholding in Inetum S.A.

The proposed disposal would comprise all of the shares of Inetum S.A. held by Mannai Corporation QPSC which represent circa 99% of Inetum S.A.'s share capital on a non-diluted basis. Inetum S.A. is the parent company of an international group providing digital services and solutions.

The investor group is led by Bain Capital Private Equity and includes NB Renaissance and the management team of Inetum.

*"Mannai Corporation QPSC is proud to have partnered with Inetum and its excellent management team during its tremendous period of growth and expansion over the last six years. We are pleased Inetum now has the opportunity to continue its growth trajectory and seek new horizons alongside Bain Capital Private Equity and its partners",* said Keith Higley, a Director at Mannai Corporation QPSC.

*"Leveraging our deep local network established through several past investments in France, we were able to develop a strong relationship with Inetum's management team and appreciate their long experience, credibility in the sector and track record of driving growth in the business. We are very excited to partner with Management and with NB Renaissance to execute on the opportunity ahead",* said Matthias Boyer Chamard, a Managing Director at Bain Capital Private Equity.

*"Inetum is a leading digital transformation player, supporting its customers to take advantage of the opportunities presented by technology. We developed this opportunity through our thematic sourcing in IT services, having invested in other businesses in the sector (including Engineering in Europe and Genpact and Brillio globally). We are very excited by the opportunity to support Inetum's growth through organic and inorganic investments",* said Giovanni Camera, a Principal at Bain Capital Private Equity.

*"Together with our new partners, we see great potential to further accelerate Inetum's growth and capabilities across the geographies and businesses where we operate" said Vincent Rouaix, Chairman and CEO of Inetum. "The team at Bain Capital Private Equity have a very credible French franchise and strong knowledge of the sector globally. We are very much looking forward to partnering with them to take Inetum to the next level of its growth in the next years."*

The relevant employee representative bodies within the Inetum group will be consulted and Mannai Corporation QPSC's shareholders will be asked to approve the proposed disposal at an extraordinary general assembly meeting to be convened in due course. Completion of the proposed disposal will be subject to obtaining the necessary clearances from the competent antitrust and regulatory authorities. Further announcements will be made in due course.

Mannai Corporation QPSC is advised by Crédit Agricole Corporate and Investment Bank, J.P. Morgan and Lazard Frères acting as financial advisors and Clifford Chance Europe LLP acting as legal advisor. In Capital and NB Renaissance are advised by Credit Suisse, Torch Partners and Eight Advisory as well as Weil, Gotshal & Manges LLP acting as legal advisor.





## بيان صحفي

٢٠ يناير ٢٠٢٢ م

مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. يدخل في مفاوضات حصرية مع مجموعة مستثمرين بقيادة "بين كابيتال برايفت إكويتي" للتصرف في "انيتم اس.ايه."

أجاز مجلس إدارة مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. في اجتماع عُقد بتاريخ ١٨ يناير ٢٠٢٢ الدخول في مفاوضات حصرية مع مجموعة من المستثمرين بقيادة "بين كابيتال برايفت إكويتي" وتشمل "إن.بي. رينيسانس" للتصرف في كامل حصته في "انيتم اس.ايه."

ويتضمن التصرف المقترح كل الحصة في "انيتم اس.ايه." المملوكة من قبل مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. والتي تمثل حوالي ٩٩% من رأسمال "انيتم اس.ايه." على أساس غير مخفض. وتعتبر "انيتم اس.ايه." الشركة الأم لمجموعة عالمية تقدم خدمات وحلول رقمية.

ويقود مجموعة المستثمرين "بين كابيتال برايفت إكويتي" وتضم "إن.بي. رينيسانس" وفريق إدارة "انيتم".

وفي تصريح له قال السيد/ كيث هيجلي عضو مجلس إدارة مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. "إنه لمن دواعي الفخر لمجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. أن شارك "انيتم" وفريق إدارتها المتميز خلال فترة نموها وتوسعها الكبيرين على مدى الست سنوات الماضية. وإنه لمن دواعي سرورنا أن لدى "انيتم" الآن الفرصة لمواصلة مسيرة نموها واستشراف آفاق جديدة بمعية "بين كابيتال برايفت إكويتي" وشركائها."

من ناحيته قال السيد/ ماتياس بوير شامارد، العضو المنتدب في "بين كابيتال برايفت إكويتي": "مستفيدين من شبكتنا المحلية العميقة التي تأسست عبر العديد من الاستثمارات السابقة في فرنسا، فقد تمكنا من تطوير علاقة متينة مع فريق إدارة "انيتم" ونقدر خبرتهم الطويلة ومصداقيتهم في القطاع وسجلهم الحافل في دفع نمو الأعمال. إننا متحمسون للشراكة مع الإدارة ومع "إن.بي. رينيسانس" والعمل على الفرصة القادمة."

من ناحيته قال السيد/ جيوفاني كاميرا، المدير في "بين كابيتال برايفت إكويتي": "تعتبر "انيتم" لاعباً رائداً في التحول الرقمي تدعم عملاءها للاستفادة من الفرص التي تقدمها التكنولوجيا. لقد طورنا هذه الفرصة عبر توريدنا الموضوعي في خدمات تكنولوجيا المعلومات، بعد أن استثمرنا في أعمال أخرى في القطاع (بما في ذلك "انجنيرنج" في أوروبا و "جينباكت" و "بريليو" على النطاق العالمي). إننا متحمسون للغاية بالحصول على الفرصة لدعم نمو "انيتم" عبر الاستثمارات العضوية وغير العضوية."

أما السيد/ فينست رويه، الرئيس والمدير التنفيذي لـ "انيتم" فقد صرح قائلاً "بدأ بيد مع شركائنا الجدد، نرى إمكانيات كبرى لتسريع نمو ومقدرات "انيتم" أكثر فأكثر عبر الإقليم الجغرافية وقطاعات الأعمال التي نعمل فيها" مضيفاً "يملك فريق "بين كابيتال برايفت إكويتي" إمتيازات فرنسية ذات مصداقية ومعرفة عميقة بهذا القطاع على المستوى العالمي. إننا نتطلع بشدة للشراكة معهم للدخول بـ "انيتم" إلى المستوى التالي من نموها خلال الأعوام القادمة."

وستتم مشاوره كيانات ممثلي العاملين ذات الصلة في مجموعة "انيتم" كما سيتم طلب موافقة مساهمي مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. على التصرف المقترح في اجتماع جمعية عامة غير عادية يتم عقده في الوقت المناسب. وسيخضع اتمام التصرف المقترح للحصول على الموافقات اللازمة من سلطات منع الاحتكار والسلطات التنظيمية المختصة. وسيتم الافصاح عن مزيد من الإعلانات في حينه.

ويتم تقديم الاستشارات لمجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. من قبل "كريديت اجريكول كورپوريت آند انفستمنت بنك"، "جيه.بي. مورغان"، و "الازارد فرير" بصفتهم المستشارين الماليين و "كليفورد تشانس يوروب ال.ال.بي." كمستشارين قانونيين.

في حين يتم تقديم الاستشارات لـ "بين كابيتال" و "إن.بي. رينيسانس" من قبل "كريديت سويس"، "تورش بارترز" و "إيت أدفايزري" بالإضافة إلى "ويل"، "جوتشال آند مانجز إل.إل.بي." كمستشارين قانونيين.